
Fra: Einar Sandlund 
Sendt: 4. juni 2021 11:55 
Til: geir.staldvik@royrvik.kommune.no; Britt Irene Bjørhusdal; 

birgit@namsskoganbygg.no; Sigmund Nyborg; joningevik@gmail.com 
Emne: VS:  Kommunens postliste - dokumenttilgjengelighet på postliste  i nytt 

saksbehandlingssystem 
 
Viser til henvendelse fra KU-leder og videresender til orientering kommunedirektørens svar. 
 
Ha en fin helg og god sommer! 
 
Mvh 
Einar Sandlund 
Sekr. Namsskogan KU 
 
Fra: Mildrid Hendbukt-Søbstad <Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no 
<mailto:Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no>>  
Sendt: 4. juni 2021 11:24 
Til: Einar Sandlund <Einar.Sandlund@konsek.no <mailto:Einar.Sandlund@konsek.no>>; Janne Sørum 
<Janne.Sorum@namsskogan.kommune.no <mailto:Janne.Sorum@namsskogan.kommune.no>> 
Kopi: geir.staldvik@royrvik.kommune.no <mailto:geir.staldvik@royrvik.kommune.no>; 
stian.brekkvassmo <stian.brekkvassmo@namsskogan.kommune.no 
<mailto:stian.brekkvassmo@namsskogan.kommune.no>>; Heidi Galguften 
<heidi.galguften@revisjonmidtnorge.no <mailto:heidi.galguften@revisjonmidtnorge.no>>; Nina 
Jørgensen-Øberg <Nina.Jorgensen-Oberg@namsskogan.kommune.no 
<mailto:Nina.Jorgensen-Oberg@namsskogan.kommune.no>> 
Emne: SV: Kommunens postliste - dokumenttilgjengelighet på postliste i nytt saksbehandlingssystem 
 
Hei 
 
Takk for henvendelsen.  Kommunene i Indre Namdal gikk over til nytt saksbehandlingssystem 1. juni. I 
forbindelse med innføring av et slik system er det svært mye som skal på plass. Det vil stort sett alltid 
være innføringsutfordringer, så også denne gangen. Det har i tillegg vært nedetid på Elements nesten 
hele onsdag og deler av torsdag.  
 
Jeg har forelagt spørsmålet for arkivleder og fått denne tilbakemeldingen.  
 
«Innledningsvis vil jeg bare orientere om at det ikke er lovpålagt for en kommune å ha fullpublisering av 
alle dokumenter. Det er lov å ha som valg at du må bestille dokumenter du ønsker. Vi har imidlertid valgt 
å ha full publisering av alle dokumenter.  
 
Grunnen til at det ikke tilgjengelig nå er:  

• Vi har ikke hatt kapasitet til å journalføre og sjekke postlisten fullstendig denne uken. Både pga. 
at det har vært andre påkrevde oppgaver, men også fordi Elements har hatt mye nedetid. 

• Det ligger en forsinkelse i når dokumentet kommer ut - av sikkherhetsmessige grunner slik at vi 
har tid til å korrigere om det er noe som er feil i journalposter.  

• Vi har en ekstra sikkerhetssjekk i starten - for alle journalposter - mens vi gjør oss kjent med og 
kan være helt trygg på at vi ikke slipper ut noe som ikke skal slippe ut.  



 
Dette vil bli bedre og bedre etter hver - og vi skal fortsette vår fullpublisering også fremover.  
 
Beklager at det er slik - vi gjør vårt beste for å komme i en normalsituasjon så raskt som mulig».  
 
 
 
Ha en fin dag 
 
 
Med hilsen 
 
Mildrid Hendbukt-Søbstad 
Kommunedirektør 
 
Mobil: 48001117 
E-post: Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no 
<mailto:Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no> 
 
 
 
 

 
 
Namsskogan kommune 
www.namsskogan.kommune.no <http://www.namsskogan.kommune.no/> 
 
 
Alle eposter er som hovedregel offentlig og blir behandlet i tråd med offentleglova og kommunens 
arkivbestemmelser. Det må derfor påregnes at eposter vil komme på offentlig postliste.    
 
Fra: Einar Sandlund <Einar.Sandlund@konsek.no <mailto:Einar.Sandlund@konsek.no>>  
Sendt: fredag 4. juni 2021 09:55 
Til: Mildrid Hendbukt-Søbstad <Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no 
<mailto:Mildrid.Hendbukt-Sobstad@namsskogan.kommune.no>>; Janne Sørum 
<Janne.Sorum@namsskogan.kommune.no <mailto:Janne.Sorum@namsskogan.kommune.no>> 
Kopi: Geir Anton Staldvik <Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no 
<mailto:Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no>>; Stian Brekkvassmo 
<Stian.Brekkvassmo@namsskogan.kommune.no 
<mailto:Stian.Brekkvassmo@namsskogan.kommune.no>>; Heidi Galguften 
<heidi.galguften@revisjonmidtnorge.no <mailto:heidi.galguften@revisjonmidtnorge.no>> 
Emne: Kommunens postliste - dokumenttilgjengelighet på postliste i nytt saksbehandlingssystem 
Viktighet: Høy 
 
Hei! 



 
Viser til at kommunen har gått over til nytt saksbehandlingssystem fra 01.06, og nedenforstående 
henvendelse fra KU-leder..  
 
I det forrige postlistesystemet lå dokumenter som var offentlige,  tilgjengelig som PDF. 
I det nye systemet må en be om konkret innsyn, uansett om de er offentlige etter loven. 
 
Har kommunestyret evt. tatt en slik bestemmelse  og når,  eller dette bestemt administrativt ved 
innføringen av nytt saksbehandlingssystem og evt. begrunnelse for mindre tilgjengelighet? 
 
Ta for all del kontakt om det er behov for det! 
 
På forhånd takk og ha en fin helg! 
 
Mvh 
Einar Sandlund 
Seniorrådgiver 
Konsek Trøndelag IKS 
Telefon: 938 97 555 
www.konsek.no <http://www.konsek.no/> 
 
 
Fra: Geir Anton Staldvik <Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no 
<mailto:Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no>>  
Sendt: 4. juni 2021 09:33 
Til: birgit@namsskoganbygg.no <mailto:birgit@namsskoganbygg.no> 
Kopi: Einar Sandlund <Einar.Sandlund@konsek.no <mailto:Einar.Sandlund@konsek.no>> 
Emne: SV: Kommunens postliste 
 
Hei! 
Flott at du gir tilbakemelding. Ser at både Namsskogan, Lierne og Røyrvik har manglende publisering. Det 
kan tyde på at det er noe klargjøringer, som mangler i.f.t overgangen til nytt system.  Kan du Einar 
sende en henvendelse til kommunedirektøren, og be om informasjon? 
  
Mvh 
  
Geir 
  
Fra: Birgit Johansen <birgit@namsskoganbygg.no <mailto:birgit@namsskoganbygg.no>>  
Sendt: fredag 4. juni 2021 09:12 
Til: Geir Anton Staldvik <Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no 
<mailto:Geir.Staldvik@royrvik.kommune.no>> 
Kopi: Einar Sandlund <Einar.Sandlund@konsek.no <mailto:Einar.Sandlund@konsek.no>> 
Emne: Kommunens postliste 
  
  
Hei. 
Ser kommunen har gått over til nytt postliste-system fra 1. juni. 



Nå er vi tilbake til at det må bestilles innsyn igjen. Mener kommunestyret har vedtatt at det ikke skal 
være slik, men det skal være direkte tilgang til dokument som ikke er gradert. 
  
Dette er vel en sak kontrollutvalget igjen må ta tak i. 
  
Birgit 


